



# Don Quixote 2017 Children's Audition Registration Guidelines

## Prior to audition:

- Notify your child's ballet / dance school of his/her participation.
- Please be reminded that it is not possible to reschedule your child's audition under any circumstances.

### When you arrive at the audition venue, please:

- Ensure your child is wearing proper dance attire. He / she should have hair done prior to registration.
- Present your child's ID card / Passport to our staff at the registration counter.
- Get your child's audition number, and securely fasten it onto your child's dance attire. Please return the number after the audition. (Very Important)
- Parents / Guardians: Get your Pick-Up number card. (Very Important)
- Parents / Guardians: There will be no waiting area in the audition venue since there will be many people present. Please leave the studio after registration. Thank you for your cooperation.
- TURN OFF your mobile phone in the studio.
- Photography and filming are not permitted. Hong Kong Ballet will arrange photographer / videographer to film the audition for the Company's publicity and record purposes.

### When you pick up your child, please:

Present the Pick-Up number card to our staff.

### **Announcement of audition results:**

Audition results will be announced via individual e-mail by Friday, 21 April 2017.

For enquiries, please email <u>audition@hkballet.com</u>, or contact Ms. Renee Chan at 2105 9756 during our office hours (Monday to Friday, 10:00 am to 5:00pm). Emails preferred.



# 《唐吉訶德》2017 兒童角色甄選

## 甄選會安排

## 甄選前請留意:

- 家長/監護人:請自行通知舞蹈學校貴子女參與之事宜。
- 是次選拔不設補選。

## 到達登記處時,請注意:

- 參加者需穿著整齊之舞蹈服裝及理好髮髻。
- 向職員出示參加者之香港身份証或護照作登記。
- 請領取印有甄選編號的號碼布及確保扣緊於參加者的舞衣上。完**成甄選後請將號碼布歸還** 職員。(重要事項)
- 家長 / 監護人: 請領取接送號碼卡。 (重要事項)
- <u>家長/監護人</u>: 因人數眾多,甄選會場將不設等候區,煩請家長於登記後自行離開。不便之處,敬請原諒。
- 在排練室內請關掉手提電話。
- 除舞團安排之攝影師外,場內不得錄影及拍攝。

## 當你接回貴子女時,請注意:

● 家長 / 監護人: 向職員歸還接送號碼卡以核實身份。

## 甄選結果公佈:

甄選結果將於 2017 年 4 月 21 日(星期五)個別以電郵通知。

如有查詢,可電郵至 <u>audition@hkballet.com</u>,或於辦公時間 (星期一至五,上午 10:00 至下午 5:00) 致電陳小姐 2105 9756。請儘量使用電郵查詢,我們會儘快回覆你。